

Resume

Name: Zhang Lei

Working Unit: Tianjin Sipo Environmental Sciences Technology Development Co., Ltd.

Job Title: Sales Manager

Job Duty: In charge of the research, development and users training concerning the products: hazardous materials sampler, various kinds of water samplers, the equipment for investigation, identification and evidence collection, Handheld Oil In Water Analyzer and IR Spectrophotometer Oil Content Analyzer. Participate in multiple oil spill accident investigation and recovery work.

2004 Begin to work at Tianjin Sipo Environment Science Technology Development Co., Ltd.

2006 In charge of the installation and debugging of the water samplers and water monitoring analyzers, BOD Analyzer is included, which are first used in national maritime system.

2007 Take part in the research and development of IR Spectrophotometer Oil Content Analyzer SP480 in Tianjin Sipo Environmental Sciences Technology Development Co., Ltd.

2008 Take part in the introduction of OilTech121 Handheld Oil in Water Analyzer from Environ Lab & Tech Inc. USA and Chinese market survey.

2009 In charge of the investigation and monitoring on the ocean pollution when the Dalian Petroleum storage terminal spilled.

2010 Take part in the introduction of hazardous material samplers and water samplers form Environ Lab & Tech Inc. and Chinese market survey.

2011 Take part in the evaluation and record of the ship pollution response equipment directed by Changjiang Maritime Bureau.

简历

天津市赛普环保科技发展有限公司

姓名：张磊

职务：销售工程师

负责：危险品采样、各种水质采样器和调查、鉴别、取证的设备，以及手持测油仪、红外测油仪的产品调研和培训的工作，多次参加各类溢油事故调查、处理的监测工作。

2004 年入职天津市赛普环保科技发展有限公司

2006 年负责国内海事系统首批包括便携式 BOD 快速测定仪在内的水质采样和水质监测仪器的安装调试工作。

2007 年参与赛普环保 SP480 红外测油仪的研发工作。

2008 年参与美国安诺实验室 oiltech121 系列手持测油仪的引进以及市场调研工作

2009 年负责大连油库原油泄漏事故的海洋污染状况调查监测工作。

2010 年参与美国安诺实验室危险品采样和水质采样的引进以及市场调研工作

2011 年负责长江海事局船舶污染应急设备和器材的评审备案工作。